



永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Estd. 1983
(Company No: 99762-1)

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

7天

玩转悉尼



Validity: 1 Jul 2022 – 30 Jun 2023 | Code: FTG7D5NSYD290622KB



悉尼歌剧院

1 槟城- 中转城市(机上用餐)
集合于槟城机场，乘搭客机飞往悉尼
****夜宿于机上**

2 中转城市- 悉尼(早午晚餐)
抵达悉尼后，前往悉尼市区观光游览- 悉尼皇家植物园，麦考利夫人座椅，悉尼歌剧院，悉尼海港大桥拍照留念及维多利亚女王大厦。
****夜宿于悉尼**



Iris 羊驼小屋农场

3 悉尼 - 史蒂芬港(早午晚餐)
今天团队将驱车前往史蒂芬港参观生蚝养殖场。接着，前往参观 Iris 羊驼小屋农场。

****生蚝养殖场**-是一种水产养殖(或海水养殖)实践，生蚝的养殖和饲养主要是为了获取珍珠、贝壳和内脏组织，然后食用。

****Iris 羊驼小屋农场**-位于中央海岸腹地，在那里您会遇到我们的 60 多只羊驼、42 只羊、马和奶牛以及我们的工作犬 Lola a maremma。当您到达我们的农场时，您会受到比利的欢迎，这是一只非常特别的守卫羊驼，在进入农场时会要求喂一根香蕉！

****夜宿于史蒂芬港**



生蚝养殖场

4 史蒂芬港 - 悉尼(早午餐)
今天，前往令人惊讶的 32 公里长的斯托克顿沙丘湾上享受刺激性的沙滩车。随后，前往参观 Irukandji 水族馆。



沙滩车

****沙滩车**-来一场终极冒险，体验一生中令人兴奋的旅程。您可以在四轮摩托车文化之旅中探索古代遗址并了解土著文化。踏上冒险之旅，让您体验到无人能及的旅程。

****Irukandji 水族馆**-是一个互动式水族馆，您有机会喂养和抚摸各种鲨鱼和鳐鱼。能够进入浅水区为全家人带来全新的体验，因为您可以涉水靠近鱼。

****夜宿于悉尼**

5 悉尼(早午晚餐)
早餐后，前往体验喷射快艇-体验高达 360 度转的速度，滑水和水上飞掠。您可一边体验刺激的快艇，一边欣赏黄金海岸的景色。接着，前往参观邦代海滩。自由购物于 DFO 品牌折扣店 (Homebush 店)。

****夜宿于悉尼**

6 悉尼(早餐)
早餐后，全天自由活动。
****夜宿于悉尼**

7 悉尼 - 中转城市 - 槟城(早/机上用餐)
早餐后，送往机场乘搭客机返家园。行程结束。

****自费: 签证费及手续费****

团费 : _____
出发日期 : _____

备注: 2022 至 2023 年里出发的团体旅行，行程内容与团费，将依据各国的 2019 冠状病毒以及当地入境的最新政策与措施而有所变动。

备注:
*旅客报名付了订金，必须在一个星期之内亲自莅临本公司提交护照与携带手提电话申请澳洲签证。如因不在指定时期之内办理澳洲签证，而导致签证被拒绝或无法如期获得签证申请，旅客必须承担附加手续费包括机票，住宿及本公司费用等
*已取得澳洲签证的旅客，因随团的家庭成员/朋友签证被拒绝而要取消旅程，必须承担取消费用(包括机票，住宿及本公司费用等)



Irukandji 水族馆

备注: 上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅行社有权利根据当地情况及航班情况调换行程次序，但景点不变。 **每位旅客受促购买旅游保险。

槟城总公司 (KKKP 0568)
Penang Main Office
Tel: 604 - 226 6633

北海分行 (KPL 4350)
Butterworth Branch
Tel: 604 - 310 6633

大山脚分行 (KKKP 0568/5)
Bukit Mertajam Branch
Tel: 604 - 530 6622

亚罗士打分行 (KPL 4348)
Alor Star Branch
Tel: 604 - 771 6633



永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Estd. 1983
(Company No: 99762-T)

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

7 SYDNEY & SURROUNDS Days



Validity: 1 Jul 2022 – 30 Jun 2023 | Code: FTG7D5NSYD290622KB



Sydney Opera House



Iris Lodge Alpacas



Oyster Farm Tours



Quad Biking Sand Dune



Irukandji Shark

1 Penang – Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to Sydney.

****Overnight Onboard**

2 Transit City – Sydney (LD)

Upon arrival Sydney, start the Sydney city orientation tour which includes Botanic Garden, Mrs. Macquarie’s Chair, photo stop with Opera House, Sydney Harbour Bridge and Queen Victoria Building.

****Overnight at Sydney**

3 Sydney – Port Stephens (BLD)

Today, transfer to Port Stephens visit to Oyster Farm Tours. Then, proceed to visit Iris Lodge Alpacas.

****Oyster farming**– is an aquaculture (or mariculture) practice in which oysters are farmed and raised primarily for pearls, shells, and visceral tissues, which are then eaten.

****Iris Lodge Alpacas** – Is located in the Central Coast hinterland where you meet our 60+ alpacas, 42 wiltipoll sheep, horses and cows and our working dog Lola a maremma. When you arrive at our farm you’ll be greeted by Billy, the very special guard alpaca who will demand to be fed a banana upon entering the farm!

****Overnight at Port Stephens**

4 Port Stephens – Sydney (BL)

Today, enjoy Quad Biking Sand Dune Adventure on the awesome 32km long Stockton bight sand dunes. Dinner own arrangement. After that, proceed to visit Irukandji Shark & Ray Encounters.

****Quad Biking Sand Dune**–Embark on the ultimate adventure and experience the most exhilarating journey of your life. You can explore ancient ruins and learn about Aboriginal culture on a quad bike cultural tour. Embark on an adventure that will take you on a journey like no other.

****Irukandji Shark**– Is an interactive aquarium where you have the opportunity to feed and pet a variety of sharks and rays. Being able to access shallow water is a whole new experience for the whole family as you can wade up close to the fish.

****Overnight at Sydney**

5 Sydney (BLD)

After breakfast, have fun for Jetboating– Jetboating are famous for the unique combination of jet boat thrills and excitement mixed with stunning scenery and sightseeing experience full 360 spins, high speed drifting and incredible beach buzzing. Next, proceed to visit Bondi Beach and DFO Shopping in homebush in the afternoon.

****Overnight at Sydney**

6 Sydney (B)

After breakfast, free day.

****Overnight at Sydney**

7 Sydney – Transit City – Penang(B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for return flight back to Penang. Tour End.

****Visa Fee & Service Fee by own expenses****

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.

Tour Fare : _____
Departure Date : _____

Remarks:

*Once deposit has been paid, it is mandatory for customer to bring their passport and mobile phone to apply Australia visa within a week, without prior notice. Any reason that caused Australia visa being rejected (include but not are not limit to submission delay, passport expired, incomplete documentations), Forever Travel will not hold liability on additional expenses incurred such as flight rescheduling, hotel accommodations, ground arrangements, and processing fees.

*If tour cancellation of a family / friends / relative group which caused by visa rejection in one of their group members, they must bear all expenses incurred such as penalty charges of air ticket, hotel accommodations, ground arrangement cancellations, and service charges resulted by cancellation.

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company’s control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

檳城總公司 (KKKP 0568)
Penang Main Office
Tel: 604 – 226 6633

北海分行 (KPL 4350)
Butterworth Branch
Tel: 604 – 310 6633

大山脚分行 (KKKP 0568/5)
Bukit Mertajam Branch
Tel: 604 – 530 6622

亞羅士打分行 (KPL 4348)
Alor Star Branch
Tel: 604 – 771 6633